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         ДО 

        Г-Н СТАНИСЛАВ ТОДОРОВ 

        ПРЕДСЕДАТЕЛ НА  

        КОМИСИЯ ЗА ЕНЕРГИЙНО 

        И ВОДНО РЕГУЛИРАНЕ 

 

 

УВАЖАЕМИ ГОСПОДИН ТОДОРОВ, 

  

Обръщам се към Вас по повод заявленията за цени за периода от 01.07.2022 г. до 

30.06.2023 г., внесени от дружествата лицензианти в секторите „Електроенергетика“ 

и „Топлоенергетика“ в Комисията за енергийно и водно регулиране (КЕВР). 

Съгласно действащата нормативна уредба срокът за постъпване на тези ценови 

предложения изтече на 31.03.2022 г.  

В изпълнение на чл. 15, ал. 2 от Закона за енергетиката, досегашната добра 

практика на енергийния регулатор беше заявленията за цени да бъдат публикувани 

още в първите дни на м. април – непосредствено след постъпването им в КЕВР. 

С притеснение отбелязвам, че до момента заявленията за цени на дружествата от 

секторите „Електроенергетика“ и „Топлоенергетика“ за новия регулаторен период не 

са публикувани на сайта на Комисията. 

Смятам, че е в интерес на прозрачността КЕВР възможно най-скоро да 

публикува ценовите предложения, за да може всички заинтересовани страни – 

битови клиенти, организациите на потребителите и енергийните експерти,  да се 

запознаят със заявленията за нови цени и мотивите към тях.  

Категорично е становището ми, че процесът на ценообразуването трябва да бъде 

максимално публичен и прозрачен.  

Предвид горното и на основание Закона за омбудсмана се обръщам към Вас за 

информация поради какви причини все още не са публикувани заявленията за цени 

на дружествата от  секторите „Електроенергетика“ и „Топлоенергетика“ за новия 

ценови период от 01.07.2022 г.  

Очаквам в разумно кратък срок да ме запознаете с вижданията си относно 

времевия график за оповестяване на ценовите предложения на лицензиантите, както 

и относно осигуряването на прозрачност в процеса на ценообразуването в двата 

сектора за новия регулаторен период. 

Смятам, че важната цел в момента е постигането на социално поносими цени на 

електрическата енергия, на топлинната енергия и на природния газ за домакинствата. 

Поради това отправям препоръка цялата необходима информация да бъде 

предоставена на обществото, като не се допуска съкращаване на времето за широк 

дебат. 

 

 

С уважение,  ПРОФ. Д-Р ДИАНА КОВАЧЕВА 

ОМБУДСМАН НА 

РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ 
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